
 

DAGSORDEN OG REFERAT TIL BESTYRELSESMØDE 7. NOVEMBER 17.00-19.00 VRÅ SKOLE 

Dato: 3. december 2024 

Sted: Vrå Skole 

Tilstedeværende: Thomas Pilgaard, Heidi Taagaard, Jane Hald Søndergaard, Julie Lehmann, Lars Bo Selmer Handberg, Michael Slot Pihl, Jens Pilgaard Møller, 

Susanne Jacobsen, Merete Vejling, Helle Weile Larsen,  

Fraværende: Flemming Staun, Christian Krabsen, Ulrik Laustsen. 

 

 

Emne Uddybende spørgsmål Forberedelse Type/proces Tid Ansvarlig 

1. 
Siden sidst: 
Elevrådet  
Ledelsen:  
Medarbejderne 
Skolebestyrelsen  

   30 Alle 

 
Ad A: 

• Legepatrulje for fase to via fase 3 – ideen tages med 
• Boden – der er allerede sat et nyt menukort i søen 
• Overskud fra skolefest – deles i alle tre faser. 4.000 kr. i alt. 
• Erhvervsuddannelse i undervisningen 
• Bevægelsestime – både som hel lektion og som en del af de ordinære fagtimer 

 
Ad B: 

• Arbejder med det nye kvalitetsprogram 
• Ungegarantien stadig i fuld gang – rapport viste at der er et PR-arbejde i gang! MSP uddyber omkring de 4 spor. 
• DM i junior skills til Hjørring 2025/2026. 
• Der er bestilt nye PC’ere til levering i marts. Til 4-10 og klassesæt til resten. 

 
 
Løkken: 



 

• Samarbejde med GVL – lidt ala foreings SFO 
• Avisuge i overbygnnigen 
• Uddannelsesmesse i Park Vendia 
• Elevrådet også godt i gang! 
• Haloween, jule tamtam mm. 

 
Vrå: 

• Norsøen 
• Edison 
• Praktkanter – 13 styks! 
• Forælrdre dag – åben hus - morgensang! 
• Haloweenfest mm. 
• Matematikstrategien in spe 
•  

 
Ad C: Dialogmøde med følgende emner: PC-indkøb, kvalitetsprogram, budget 2025, Ungegarantien, skoleudviklingssamtalerne, trivsel på skolerne. 
 

2  
Brug af skærme i SFO 

Der er kommet en 
forældrehenvendelse til bestyrelsen 

 
D-B 15 MSP 

Henvendelsen drøftes og bliver set i lyset af de politikker, som vi har vedtaget. Der er samtidig et arbejde i gang med at organisere en ny indholdsplan for 
SFO’en. Samtidig er der indført mobilfri skoledag. Fredag er en spilledag, men også andre spil i hallen og andre steder. Visse morgner 06-7.45 kan der være sat 
en film på, som man ser i fælleskab – bla. hvis der er mange vikarer på, eller hvis vejret mest er til indendørs aktiviteter. 
 
Det aftales, at Merete skriver ud til forældrene og giver en status på arbejdet i SFO’en og implementering af politikken om skærme. 
 
 

3.  
Etablering af "forældrerådsaften", 

som bestyrelsen overvejer at afholde.  

 
Tema: Hvordan kan vi som forældre 
øge trivslen blandt eleverne  

 
 

D-B 20 Bestyrelsen 



 

Det overvejes at indkalde til en temaaften. Der skal være et tema/dialog med et eller flere emner. Formålet er at få forældrene mere i tale med et møde hver 
sted. Det kunne være med samme dagsorden. Deltagere er Thomas, Jane, Lars Bo. 
 
JPM forsøger at smale lister fra hvert sted. Jane tager Vrå og Heidi i Løkken. 

4.  
Forældremøder næste år. Hvordan 
gør vi? 

   D-B 15 MSP 

Vi afventer respons fra punkt 3 ift. Der skal en mere fast form på det. 

Eventuelt      

Intet. 

      

 

      

 

      

 

      

 

      

 

      



 

 

 


